

UNIWeb eCV – Academic CV

UNIWeb eCV – CV académique

Faculté de médecine
Faculty of Medicine

uOttawa.ca



uOttawa

UNIWeb eCV

The Academic CV (UNIWeb), a centralized bilingual CV tool for University academics, is now being used by most faculties. It allows professors and researchers to store their CV information in one location. They are only a few clicks away to submitting their grant applications to the Tri-council, generating the uoCV for annual report purposes, etc. The application keeps evolving and has been improved over the past year to include multiple timesaving features. It is now easier than ever for professor to store and manage CV information. |

Le CV académique (UNIWeb), un outil centralisé bilingue de gestion d'information de CV pour les professeurs de l'Université, est utilisé à présent par la plupart des facultés. Il permet aux professeurs et chercheurs de stocker leur information de CV à une seule place. Ils ont seulement quelques clics à effectuer pour soumettre leur demande de fonds au conseil triennal, générer le uoCV à des fins de rapport annuel, etc. Nous sommes actuellement à la phase finale du déploiement de l'application. L'application a été améliorée au cours de la dernière année pour intégrer des fonctions multiples. Il est maintenant plus facile pour un professeur d'enregistrer et de faire la gestion de leur information de CV.

How to log in? | Comment s'enregistrer?

- Please click on the following link: <https://uniweb.uottawa.ca/?lang=en>
Veillez cliquer sur le lien suivant: <https://uniweb.uottawa.ca/?>
- On the right hand side, please click "Sign in"
Sur le côté droit, s.v.p cliquez sur « Connexion »
- Your user ID is your uOttawa email address (provided when contacting the Service Desk at 613-562-5800 ext. 6555)
Votre "user ID" est votre courriel uOttawa (fourni lorsque vous contacterez le Service d'assistant au 613-562-5800 poste 6555)
- Your password will be the same as your uOttawa email address
Votre mot de passe est le même que votre courriel uOttawa

Important details | Détails importants

- Complete your identity information.
Compléter vos informations d'identités.
- Fill out the "Profile" Section.
Compléter la section « profil ».
- Enter your CV's data into the "Curriculum Vitae" Section.
Faire l'entrée de données de votre CV dans la section « Curriculum Vitae ».

*** Please advise your Department once you have activated your UniWeb eCV account ***
*** Veuillez informer votre département lorsque vous aurez activé votre compte UniWeb eCV ***

Why your CV on UNIWeb? | Pourquoi votre CV sur UNIWeb?

CV data can be extracted for reports minimizing the need to re-enter data |:

- Annual Physician Review Process
Processus d'examen annuel
- Department Annual Report.
Rapport annuel de département.
- Alternate Funding Plans – TOHAMO
« Alternate Funding Plans – TOHAMO »
- Promotion Application
Demande de promotion
- Your CV will not be accessible to the public; only the information entered in the profile section (such as name, research description, current appointment, affiliations, current teaching, etc.) will be visible by the public.
Votre CV n'est pas accessible par le public; seulement les informations entrées dans la section profil (comme votre nom, description de recherche, appointment actuel, affiliations, enseignement actuel, etc.) seront visible par le public.

For additional information (only available in English): <https://it.uottawa.ca/news/new-academic-cv>

Link for UniWeb demonstration (only available in English): https://www.youtube.com/watch?v=4IWY-Vp_6WY